
Zápis z členské schůze Spolku rodičů při ZŠ

TGM: říjen 2022

Datum a místo konání schůze:

13.10.2022, Budova ZŠ T.G. Masaryka, Ortenovo náměstí 34, 170 00, Praha 7

Přílohy:

Příloha č. 1. Prezenční listina

Příloha č. 2. Road map aktivit spolku na školní rok 2022/2023

Příloha č. 3. Rozpočet spolku na školní rok 2022/2023

 

Program:

1. Zahájení schůze

2. Prezentace Spolku

3. Představení změn ve výboru Spolku – odchozí členové

4. Představení kandidátů na členy výboru (předseda, místopředseda, pokladník)

5. Hlasování o členech výboru spolku

6. Prezentace Road map a nastínění rozpočtu na školní rok 2022/2023

7. Odsouhlasení Road map a předběžného rozpočtu na školní rok 2022/2023

8. Diskuse, návrhy a připomínky

Průběh jednání:

1. Schůzi zahájila předsedkyně Miroslava Karolová. 7 členů bylo přítomno prezenčně v

místě konání schůze + 6 členů bylo přítomno online.

2. Prezentace spolku především pro nové členy.

3. Rezignace pokladníka Miroslavy Zdeňkové z časových důvodů a ukončení působení

místopředsedkyně Svatavy Poulson z důvodu odchodu jejího dítěte ze ZŠ T.G. Masaryka,

čímž zaniklo její členství ve spolku rodičů.

4. Představení a volba nových členů výboru spolku rodičů: paní Kateřina Tučková Tyllerová

jako místopředsedkyně a MUDr. Martin Mašek jako pokladník, volba staronové předsedkyně

Spolku rodičů Ing. Miroslavy Karolové.

5. Usnesení: Přítomní schválili nové členy výboru spolku rodičů.

PRO: 13 PROTI: 0  ZDRŽELI SE: 0

6. Představení Road map a rozpočet na školní rok 2022/2023

7. Usnesení: Přítomní schválili Road map aktivit a předběžný rozpočet Spolku na školní

rok 2022/2023.

PRO: 13 PROTI: 0  ZDRŽELI SE: 0

8. Na závěr schůze proběhla diskuze mezi přítomnými členy spolku a zástupkyní ředitele ZŠ

Michaelou Štípkovou. Členové spolku se zajímali zejména o výši nájmu pro externí

pronajímatele prostor školy, kteří vedou zájmové kroužky pro děti navštěvující ZŠ

T.G.Masaryka. Někteří členové vyjádřili názor, že na jiných školách je nájem menší a

koncentrace kroužků větší. Členové spolku vyjádřili lítost s tím, že skončila úterní anglická



družina. Bohužel se nepodařilo najít soulad mezi školou a externí pronajímatelkou.

Vyjádřili názor, že zejména kroužky zaměřené na výuku cizích jazyků zvyšují prestiž školy a

zvyšují jazykovou vybavenost žáků. Podali podnět, zda by poskytovatelé těchto kroužků

neměli být cenově zvýhodněni.

Požádali zástupkyni vedení školy, zda by v příštím roce mohli být seznamy kroužků s jejich

termíny oznámeny dříve než letos, nejlépe v první polovině září. Paní zástupkyně

poděkovala za podněty a přislíbila, že pokud to půjde, tak se o to vedení školy pokusí.

Zástupci rodičů poděkovali paní zástupkyni za účast a na závěr jí ještě požádali, zda by

vedení školy mohlo s poskytovateli kroužků více komunikovat, aby zájmových kroužků bylo

ještě více, což přinese radost rodičům i dětem a škole finanční prostředky a někdy i

prestiž.

Děkujeme všem zúčastněným.

Zápis provedla:

Ing. Miroslava Karolová – předsedkyně spolku

V Praze dne 13. 10. 2022


